

Protokoll fört vid SMC-Värmlands styrelsemöte 2025-10-07 Nr10 på Järnvägsgatan 7, Karlstad.

§105 Mötets öppnande

Ordförande Per-Thomas Lindberg hade anmält förhinder. Då även viceordföranden inte var närvarande utsågs Dennis Dahlman till mötesordförande som hälsade styrelsen välkomna och förklarade mötet öppnat.

§106 Närvarande

Dennis Dahlman, Niklas, Tommy Jensen, Åke Lysell
Via Teams: Ellen Andersson

§107 Anmält förhinder

Per-Thomas Lindberg, Alexander Lundqvist, Morgan Johansson

§108 Godkännande av dagordning

Standarddagordningen fastställdes.

§109 Föregående mötesprotokoll

Föregående protokoll från 2025-09-02 godkändes och lades till handlingarna.

§110 Rapporter

- ☐ **Knixkurs 21 september:** Genomförd med 9 deltagare, inklusive övernattande från Göteborg. Feedback: önskemål om informationsmail inför kursdagar samt tydligare info om besiktningsdugliga motorcyklar.
- ☐ **Interndag:** Försök att boka tid vid VTC har inte lyckats.
- ☐ **Fattigskogen 24-26 september:** Lyckat genomförande med 16 deltagare (av 24 platser, sena återbud).
- ☐ **Tjejfika:** Genomfördes trots få eller inga deltagare.
- ☐ **Stöd till Örebro:** En instruktör skickades för Knixkurs.
- ☐ **P4 Värmland:** Ett reportage har genomförts med Nils-Åke och Dennis.
- ☐ **Grusturer:**
 - o 16 augusti – Åshagshöjdens backtävling
 - o 7 september – Jonnys grustag no2, 5 anmälda, totalt 18 deltagare



- ☐ **Säsongssammanfattning:** Bra säsong med flera genomförda aktiviteter. Önskemål om fler turer nästa säsong.

§111 Ekonomi

- ☐ Dispositionskonto: 195 000 kr
- ☐ Saknat kvitto från Snabbgross – kommer in
- ☐ Resultat: -13 700 kr exklusive distriktsbidrag
- ☐ Kommande utgifter:
 - o Säsongsavslutning
 - o Presentkort på profilkläder via webbshop
 - o Eventuella reseräkningar från resurser

§112 MC-Folket

- ☐ Nästa deadline 20 oktober med publicering 18 november.
- ☐ Planeras: Summering av säsongen och kommande evenemang

§113 Kurser

- ☐ Inga kurser inplanerade
- ☐ HLR-utbildning planeras under vintern inför nästa säsong

§114 Aktiviteter

- ☐ **Novemberkonferensen 14-16 november:** Joakim, Per-Thomas och Morgan bekräftade deltagande. Per-Thomas undersöker om fler är anmälda.
- ☐ **Motorsportssalongen Örebro 21-22 november:** Väntar på beslut från Örebrodistriktet om deltagande och monter. Möjlighet att bistå med resurser från Värmland.
- ☐ **Säsongsavslutning för schoolverksamheten:** Planeras i november. Dennis ansvarar.
- ☐ **Aspirant/resursutveckling:** Ska diskuteras vid avslutningen. Joakim, Ellen och Niklas vill arbeta vidare med detta.
- ☐ **Trafikverket:** Per-Thomas kontaktar för dialog om infrastruktur.
- ☐ **Riktlinjer för resurser:** Frågan lyfts om råd för nya och gamla resurser.
- ☐ **MC-mässan:** Joakim undersöker pris och bokningsmöjligheter.
- ☐ **Gräsmarkturen:** Önskemål från deltagare att återuppta turen.

§115 Hemsidan



- ☐ Lugn aktivitet
- ☐ Behov av att bygga upp presentation av resurser
- ☐ Saknas bilder på styrelsen – önskas även bilder på resurser

§116 Övriga frågor

- ☐ Inget att ta upp

§117 Kommande möte

Datum: Tisdag 2025-11-04

Plats: Järnvägsgatan 7, Karlstad

§118 Mötets avslutande

Mötet avslutades.



Avtalets ägare
SMC Värmland

Partner
SMC Värmland

Signerare: 2 st

<i>Joakim Kristensen (J.K.)</i> <i>Signerat: 2026-01-30 17:20:22</i>  BankID Personnr: 1990102139XXXX	<i>Dennis Dahlman (D.D.)</i> <i>Signerat: 2026-01-30 20:11:22</i>  BankID Personnr: 1978091414XXXX
---	--